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Vragen van het lid Bosman (VVD) aan de Minister van Justitie en Veiligheid en 
de Staatssecretaris van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over het 
bericht «Kustwacht Bonaire niet versterkt» (ingezonden 26 juni 2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Kustwacht Bonaire niet versterkt»?1 

Vraag 2
Kunt u toelichten wat gezaghebber Edison Rijna precies aan het kabinet heeft 
verzocht? 

Vraag 3
Welke problemen die Bonaire zou ondervinden van Venezolaanse migranten 
worden bedoeld? Kunt u bij de toelichting de conclusies van het genoemde 
verslag van de Raad van de Rechtshandhaving over het jaar 2017 betrekken? 

Vraag 4
Klopt de bewering dat de kustwacht voor de kust van Bonaire meer vaaruren 
zou maken? Betreft het preventieve patrouilles of zijn er meer vaartuigen met 
Venezolaanse migranten voor de kust van Bonaire gesignaleerd? Zo ja, 
hoeveel? 

Vraag 5
Zijn er schattingen over het aantal Venezolanen dat nu op Bonaire – en dus in 
het Caribische deel van Nederland – verblijft? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat problemen ten gevolge van de Venezolaanse crisis in 
en rondom Bonaire extra aandacht verdienen, aangezien deze Nederland 
direct raken? Zo ja, hoe geeft het kabinet hier invulling aan?

1 Amigoe, 20 juni 2018
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